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Ylioppilastalo

Laserkatu 10

53850 Lappeenranta

HALLITUKSEN KOKOUS 8/2023

Aika: 29.07.2023 klo 13:00
Paikka: Armatuurin kiltahuone (1223), LUT-yliopisto

Läsnä:

Eemil Juntunen (puheenjohtaja)
Eetu Vilenius
Tuomo Mutru (etänä)
Ville Ketola
Akseli Lehto (sihteeri)
Maija Keränen
Markus Laitinen
Vilma Rantanen
Risto Asikainen

Markus Lappalainen
Erkka Sorvali
Jere Kytöpuro 16-21
Salomon Hämäläinen 17-21
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1. Kokouksen avaus

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 13:07

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Kokouksen laillisuuden ja päätösvaltaisuuden ehdot täyttyvät, kokouskutsu on toimitettu
hallitukselle ajoissa ja hallituksen jäsenistä on yli puolet paikalla, tarkemmin ottaen 7/11.

3. Esityslistan hyväksyminen.

Ehdotetaan esityslistaa hyväksyttäväksi sellaisenaan.

Esityslista hyväksyttiin sellaisenaan.

4. Edellisen pöytäkirjan hyväksyminen

Ehdotetaan edellisen pöytäkirjan hyväksymistä sellaisenaan.

Edellinen pöytäkirja hyväksyttiin sellaisenaan.

5. Ilmoitusasiat

Armatuurin kesäpäivät alkoi eilen.

Armatuurin kesäpäivien ensimmäinen päivä peruttiin.

Armatuuri edusti Kotkan meripäivillä.

Meillä on siipiä; sekä turbiinin, että kanan.

Armatuuri melkein voitti Jukolan viestin.

Urheilupaidat on tilattu, saapuvat ennen koulun alkua.

Kiitokset Kesätyö-MyStory-osallistujille.
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Vuosijuhlien päivämäärä on julkaistu ja kiveen hakattu. Muistiin.

Eetua ei haeta tänään ambulanssilla.

Uimaan päästään.

Yritysten laskutus on aloitettu. By Salo.

Kaikki haalarimainokset on myyty!

1kpl sohvia löytyy LOAS-Laaksosta.

Ville on CandyCrushissa tasolla 392.

Don Pollo on sairaalassa.

Eetu ja Aapo osti hienot paidat.

Metsäfirmoilta voisi kysyä lavoja ja tehdä lavasohvat kiltahuoneelle.

6. Posti

Postia ei ollut, kun viimeksi keskiviikkona tarkistettiin. Ylipäätään ollut hiljaista kesällä.

7. Laskut ja talous

Ei ole tullut laskuja.

Ville: Kattavalta olisi pitänyt tulla kaksi maksumuistutusta, mutta ei ole näkynyt. Kyseinen
lasku on kuitenkin nyt hoidettu.

Rahastonhoitaja ei ole paikalla kommentoimassa taloustilannetta tarkemmin.

PJ: Gemmi ei ole vieläkään maksanut viime vuoden haalarimainoslaskuaan. Ovat jättäneet
muidenkin tahojen laskuja maksamatta.

Päätös: Rahastonhoitaja ja puheenjohtaja lähettävät vielä muistutuksen, minkä jälkeen
koitetaan uhkailla oikeustoimilla.
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8. Kiltakummin kuulumiset

LTKY:llä on parhaillaan kesäpäivät. Ei ole ihmeempiä kuulumisia.

Avataan uudelleen kohta 3. ja vaihdetaan päittäin kohdat 9 ja 10.

9. Fuksiviikot

Puheenjohtajan johdolla käytiin läpi fuksiviikkojen ohjelma. Alle on listattu killan järjestämä
ohjelma, josta kokouksessa päätettiin. Ohjelmaa ei ole vielä LTKY:n puolesta virallisesti
julkaistu tässä kohtaa.

Fuksiviikot alkavat 26.8. BackToUni-tapahtumalla. Tänäkin vuonna saadaan uusia fukseja.
Kilta ei järjestä virallista ohjelmaa.

MA 28.8: Kiltaesittelyä varten varataan auditorio. Esittelyn jälkeen vapaata oleskelua, johon
Armatuurille varattu AMK:n portaat. Säävaraus.

TI 29.8: Tuutorit järjestävät rastin fuksiolympialaisiin.

KE 30.8: Kilta ja koulutusohjelma järjestävät ohjelmaa Karhusjärven erämajalla. Siirtyminen
kahdella bussilla. EI vastaa ruokatarjoilusta ja välineistä, ruoka Aalefilta. Virallisten rastien
jälkeen hengailua, saunomista, grillaamista yms. Armatuuri-laulun opettaminen.

MA 4.9: Todennäköisesti kiltalentopallo.

TI 5.9: Fuksilakkien teko, jonka jälkeen ensimmäinen tiistaisaunis eli lakkisaunis.

KE 6.9: Fuksisuunnistus, johon Armatuurin rastia varten varataan lentopallokenttä.

TO 7.9: Fuksipromootio.

PE 8.9: Pyritään järjestämään Tuutorapprot.

Fuksiviikoista keskusteltiin.

Tuomo: Milloin aloitetaan juhlavuoden “Armatuuritulen” sytytyspöhinät?



LAPPEENRANNAN TEKNILLINEN YLIOPISTO Pöytäkirja
ENERGIATEKNIIKAN KILTA Sivu 6/8

ARMATUURI RY
8/2023
29.07.2023

Päätös: Ei sovita asiasta vielä tässä.

Ville: Voitaisiin miettiä vielä jotakin holitonta tapahtumaa.

Päätös: Otetaan mietintään ja katsotaan mahtuuko johonkin väliin.

10. Fuksikursio

Excursiomestari ei ole paikalla, puheenjohtaja alusti aiheesta.

Alustava ajankohta fuksikursiolle on 18.10. Excursiomestari ja yrityssuhdevastaava
järjestävät sopivat vierailupaikat yhden päivän kursiolle.

Asiasta keskusteltiin.

PJ: Kunhan ei mennä Kotkan alamaailman baariin eikä Imatran Prismaan.

Ei varsinaista päätettävää asiaan liittyen.

11. Fuksisitsit

Projektivastaava alusti aiheesta.

Asiasta keskusteltiin.

Mietittiin sopivaa ajankohtaa.

Ville: Ensimmäinen soveltuva päivä olisi 3.10. Jollei silloin, niin menee myöhään. Samalla
viikolla on hyvinvointiviikko.

Päätös: Koitetaan pitää fuksisitsit 3.10. Projektivastaava varaa Kellarin pitopaikaksi.

12. Maisteri-info

Opintovastaava kertoi aiheesta.

Pidetään maisteri-info aiemman päätöksen mukaisesti 16.8. kello 10-12. Paikalla ovat
koulutusohjelman puolesta ainakin opinto-ohjaaja Marjaana Lehtinen, väistyvä
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koulutusohjelmavastaava Ahti Jaatinen-Värri ja aloittava koulutusohjelmavastaava Päivi
Sikiö.

Kysymyksiä on voinut laittaa kyselylomakkeen kautta jo ennakkoon.

Tapahtumassa käydään läpi mm. uudet maisteriohjelmat, työllistymiseen liittyviä asioita ja
“SiSu-teknisiä” asioita, ynnä muuta maisterivaiheeseen siirtymiseen liittyvää.

Asiasta muistutetaan ja infotaan vielä lähempänä.

Ei päätettävää asiaan liittyen.

13. Yhteiskuntatieteiden sponsorointi

LTKY on sähköpostitse pyytänyt kaikilta killoilta ja ainejärjestöiltä 50€ lahjoitusta, jolla
katetaan syksyllä aloittavien yhteiskuntatieteilijöiden kiltahuoneen perustamiskuluja. Uudelle
kiltikselle viedään tervetulotoivotus, johon kaikki lahjoittaneet tahot saavat logonsa.

Päätös: Kokous päätti yksimielisesti lahjoittaa pyydetyt 50€.

14. LTKY:n jaostot

Puheenjohtaja alusti aiheesta.

LTKY:lle suunnitellaan uusia jaostoja pyörittämään mm. ns. bilekierron tapahtumia. Näiden
järjestämisvastuu siirtyisi siis pois killoilta uudelle tapahtumajaostolle.

LTKY ja edustajisto eivät ole vielä tehneet päätöstä asiasta. Vain tiedoksi tässä kohtaa, että
näin saattaa tapahtua. Armatuurin vuorolla olisi tänä vuonna Lakinlaskiaiset, joiden
järjestämisvastuu poistuu, jos suunnitelma toteutuu.

15. Turbiinin siivet

Markus on vuosi sitten tilannut Fortumilta Loviisasta vanhoja turbiinin siipiä. Saapuivat
lopulta viime viikolla. Osa menee LUT:lle osastolle ja osa jää killalle.

Keskusteltiin, mitä kilta voisi tehdä siivillä.
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PJ: Voitaisiin pitää Kiltiskahvien sijaan Turbiinikahvit, missä osastolle annettavat siivet
luovutetaan.

Päätös: Ideoidaan käyttökohteita seuraavaan kokoukseen. Pyritään järjestämään
Turbiinikahvit.

16. Yritysilta

Yrityssuhdevastaava kertoi tapahtuman tilanteen.

Tapahtuma pidetään aiemman suunnitelman mukaisesti 1.11. Tähän mennessä 4 yritystä on
ilmoittautunut mukaan. Tavoitteena saada yhteensä 8-10 yritystä. Tarvittavat tilat on varattu.

Tuomo: Onko halukkuutta jatkaa tapahtumaa saunaillalla?

Ehdotusta pidettiin hyvänä, keskustellaan aiheesta lähempänä.

Ei uutta päätettävää asiaan liittyen.

Jere Kytöpuro liittyi kokoukseen ajassa 14:02.

17. “Ydinvoima”sauna

Alaratech oy on kiinnostunut pitämään saunaillan Armatuurin kanssa.

Asiasta keskusteltiin.

PJ: Perusperiaatteena tapahtuman järjestämiselle pitäisi olla, että Alaratech maksaa kaiken ja
Armatuuri järjestää. Muutoin ei lähdetä mukaan.

Päätös: Pyritään järjestämään puheenjohtajan periaatteen mukaisesti. Ehdotetaan jotakin
arkipäivää marraskuussa. Yrityssuhdevastaava on asiasta yhteydessä Alaratechin suuntaan.

18. Ente-päivät

Ensi vuoden Ente-päivät järjestetään lappeen Rannoilla.
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Asiasta keskusteltiin.

Ville: Osallistujille voitaisiin antaa lahjaksi Urgot-kielto -kyltit.

Salomon Hämäläinen liittyi kokoukseen ajassa 14:17.

Pian lukuvuoden alettua pitää ratkaista, mikä porukka tapahtumaa alkaa järjestää. Vähintään
päivä ja paikka pitää päättää hyvissä ajoin.

Ei esityksiä tässä kohtaa, joten ei myöskään päätettävää asiaan liittyen. Pidetään asia
mielessä.

Avataan uudelleen kohta 7, koska rahastonhoitaja saapui kokoukseen.

Salomon: Laskut on laitettu menemään ja elokuun lopussa pitäisi alkaa tulla rahaa. Tilillä on
rahaa ja taloustilanne on kunnossa.

19. Apinakalenteri

Puheenjohtaja kertoi aiheesta.

Viime vuoden hallituksen apinakalenteria ei ole vielä julkaistu, joten nyt olisi hyvä hetki ehtiä
ensin.

Asiasta keskusteltiin.

Vastuuhenkilö kalenterin tekemisessä saattoi olla Viivi. Puheenjohtaja laittaa viestiä ja
selvittää tilanteen.

Ei varsinaista päätettävää asiaan liittyen.
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20. Muut esille tulevat asiat

50-vujutoimikunnan paikalla olevat jäsenet Risto ja Vilma kertoivat suunnitelmista.
HaTo-ryhmään on laitettu kattava lista suunnitelluista tapahtumista.

Ensimmäisenä olisi kaikille jäsenille avoin 50v-vuju rastisuunnistuskilpailu. Tämä voitaisiin
pitää HaTo-approt -tyylisesti, jolloin saataisiin isompi ja hajautetumpi tapahtuma. Tälle
pitäisi miettiä päivämäärää. Tämän lisäksi syksyllä olisi tarkoitus pitää 50v-olympialaiset ja
50v-kiltapyöräilytapahtuma, jossa poljettaisiin 50km.

Puheenjohtaja: Vuosijuhlatapahtumiin liittyen voisi YKI:n tapahtumaa mukaillen pitää
osallistumiskilpailun, jossa selviäisi Aktiivisin Armatuurilainen (AA).

Vanhoja kuvia killan toiminnasta, esim. 5 vuoden välein, pitäisi alkaa kaivella, jotta niitä
voidaan julkaista pitkin juhlavuotta.

Toimikunnan esittämä vuosijuhlalippu käsitellään seuraavassa kokouksessa. Mietitään mm,
miten asiaan liittyvä kysely jäsenistölle järjestetään.

Sumplittiin illan mökkikeissiä.

21. Kokouksen päättäminen.

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 14:50.

Pöytäkirjan vakuudeksi

_________________________ _________________________

Eemil Juntunen Akseli Lehto

puheenjohtaja sihteeri


